
2nd Session, 61st Legislature
New Brunswick
4 Charles III, 2025-2026

2^e session, 61^e législature
Nouveau-Brunswick
4 Charles III, 2025-2026

BILL

12

**An Act to Amend the
Commissioners for Taking Affidavits Act**

Read first time: October 28, 2025

Read second time:

Committee:

Read third time:

HON. RENÉ LEGACY

PROJET DE LOI

12

**Loi modifiant la
Loi sur les commissaires
à la prestation des serments**

Première lecture : le 28 octobre 2025

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

L'HON. RENÉ LEGACY

2025

BILL 12

**An Act to Amend the
Commissioners for Taking Affidavits Act**

His Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 Subparagraph 3(a)(ii) of the Commissioners for Taking Affidavits Act, chapter 127 of the Revised Statutes, 2011, is repealed and the following is substituted:

(ii) is a Canadian citizen, is a permanent resident of Canada as defined in subsection 2(1) of the *Immigration and Refugee Protection Act* (Canada) or is the holder of a work permit issued under the *Immigration and Refugee Protection Act* (Canada) authorizing the person to work in the Province, or

PROJET DE LOI 12

**Loi modifiant la
Loi sur les commissaires
à la prestation des serments**

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

1 Le sous-alinéa 3a)(ii) de la Loi sur les commissaires à la prestation des serments, chapitre 127 des Lois révisées de 2011, est abrogé et remplacé par ce qui suit :

(ii) est soit un citoyen canadien, soit un résident permanent selon la définition que donne de ce terme le paragraphe 2(1) de la *Loi sur l'immigration et la protection des réfugiés* (Canada), soit un titulaire d'un permis de travail délivré au titre de cette loi, lequel l'autorise à travailler dans la province;